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         REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO – GORANSKA ŽUPANIJA 

                OPĆINA FUŽINE 

                  Općinsko vijeće 

 

KLASA: 024-02/23-01/03 

URBROJ: 2170-19-23-12 

Fužine, 28. travnja 2023. godine 

 

Z A P I S N I K 

S 15. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE FUŽINE ODRŽANE U VIJEĆNICI 

OPĆINE FUŽINE DANA 28.04.2023. GODINE S POČETKOM U 16:00 SATI. 

 

 

Nazočni: 

 članovi Općinskog vijeća: Valentin Crljenko, Dario Colnar, Nataša Blažević Starčević, 

Slobodan Huš, Sabina Urbanc, Slavko Starčević, Vanja Katalinić 

 

Odsutni:  

 članovi Općinskog vijeća: Tajana Kauzlarić Korica, Marinko Kauzlarić 

 

Ostali nazočni: 

 David Bregovac, Općinski načelnik 

 Helena Pavić, Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Fužine 

 Emi Bolf Randelj, viša referentica za administrativne poslove 

 Tea Štimac, viša savjetnica za financije 

 Josipa Vlahović, stručna suradnica za komunalne poslove 

 Predstavnici medija 

 

Predsjednik Valentin Crljenko pozdravio je sve nazočne te utvrdio da je na današnjoj sjednici 

nazočno 7 (sedam) članova Općinskog vijeća te će sve donesene odluke biti pravovaljane. 

 

Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasovanje predloženi zapisnik s 14. sjednice 

Općinskog vijeća Općine Fužine održane 16. ožujka 2023. godine. 

Nitko nije izjavio primjedbu na zapisnik.  

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Dario Colnar, Vanja Katalinić, Slobodan Huš, 

Nataša Blažević Starčević, Sabina Urbanc, Slavko Starčević) prihvaćen je 

 

zapisnik s 14. sjednice Općinskog vijeća Općine Fužine 

 

Predsjednik Valentin Crljenko pročitao je Dnevni red i daje ga na glasovanje.  

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Dario Colnar, Slobodan Huš, Nataša Blažević 
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Starčević, Vanja Katalinić, Sabina Urbanc, Slavko Starčević) prihvaćen je  

 

Dnevni red: 

 

1. Prijedlog Prvih izmjena i dopuna proračuna Općine Fužine za 2023. godinu 

2. Prijedlog Prvih izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture na 

području Općine Fužine za 2023. godinu 

3. Prijedlog Odluke o dugoročnom zaduživanju za financiranje kapitalnog projekta 

4. Prijedlog Odluke o suglasnosti za provedbu ulaganja „IZGRADNJA SPORTSKOG 

TERENA U SKLOPU SRC GMAJNA“ na području Općine Fužine unutar mjere 7.4.1. 

LRS LAG Gorski kotar za provedbu operacije „7.4.1. „Ulaganja u pokretanje, 

poboljšanje ili proširenje lokalnih temeljnih usluga za ruralno stanovništvo, uključujući 

slobodno vrijeme i kulturne aktivnosti te povezanu infrastrukturu“ 

5. Prijedlog Odluke o suglasnosti za provedbu ulaganja „REKONSTRUKCIJA I 

OPREMANJE PARKA „GORICA“ na području Općine Fužine unutar mjere 7.4.1. 

LRS LAG Gorski kotar za provedbu operacije „7.4.1. „Ulaganja u pokretanje, 

poboljšanje ili proširenje lokalnih temeljnih usluga za ruralno stanovništvo, uključujući 

slobodno vrijeme i kulturne aktivnosti te povezanu infrastrukturu“ 

6. Prijedlog Odluke o sklapanju Ugovora o obavljanju usluge razvoja software-a za 2023. 

godinu 

7. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o komunalnim djelatnostima na području 

Općine Fužine 

8. Prijedlog Odluke o utvrđivanju lokacija za kupanje i trajanje kupališne sezone u 2023. 

godini 

9. Prijedlog Odluke o imenovanju Šetališta Kreše Golika 

10. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o postupku i mjerilima 

upisa u Dječji vrtić „Snježna pahulja” za pedagošku 2023./2024. godinu  

11. Vijećnička pitanja 

 

Za vijećnička pitanja prijavili su se:  

1. Nataša Blažević Starčević – jedno (1) pitanje 

2. Slavko Starčević – dva (2) pitanja 

3. Slobodan Huš – jedno (1) pitanje 

 

Ad 1.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je zaprimljen prijedlog Prvih izmjena i dopuna 

proračuna Općine Fužine za 2023. godinu. 

Tea Štimac obrazložila je prvu točku dnevnog reda.  

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu se javila Nataša Blažević Starčević, a odgovore na pitanja dali su David Bregovac 

i Helena Pavić. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje prve točke 

dnevnog reda. 

 

Sa 6 (šest) glasova ZA (Valentin Crljenko, Dario Colnar, Vanja Katalinić, Slobodan Huš, 

Sabina Urbanc, Slavko Starčević) i 1 (jednim) SUZDRŽANIM glasom (Nataša Blažević 

Starčević) donose se 
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Prve izmjene i dopune proračuna Općine Fužine za 2023. godinu 

 

Ad. 2.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Prvih izmjena i dopuna 

Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine Fužine za 2023. godinu. 

Josipa Vlahović obrazložila je drugu točku dnevnog reda.   

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje druge točke 

dnevnog reda. 

 

Sa 6 (šest) glasova ZA (Valentin Crljenko, Dario Colnar, Vanja Katalinić, Slobodan Huš, 

Sabina Urbanc, Slavko Starčević) i 1 (jednim) SUZDRŽANIM glasom (Nataša Blažević 

Starčević) donose se 

 

Prve izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture na području 

Općine Fužine za 2023. godinu 

Ad. 3.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o dugoročnom 

zaduživanju za financiranje kapitalnog projekta.  

Tea Štimac obrazložila je treću točku dnevnog reda.   

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu se javila Nataša Blažević Starčević.  

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje treće točke 

dnevnog reda. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Dario Colnar, Vanja Katalinić, Nataša Blažević 

Starčević, Slobodan Huš, Sabina Urbanc, Slavko Starčević) donosi se 

 

Odluka o dugoročnom zaduživanju za financiranje kapitalnog projekta 

 

Ad. 4.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o suglasnosti za 

provedbu ulaganja „IZGRADNJA SPORTSKOG TERENA U SKLOPU SRC GMAJNA“ na 

području Općine Fužine unutar mjere 7.4.1. LRS LAG Gorski kotar za provedbu operacije 

„7.4.1. „Ulaganja u pokretanje, poboljšanje ili proširenje lokalnih temeljnih usluga za ruralno 

stanovništvo, uključujući slobodno vrijeme i kulturne aktivnosti te povezanu infrastrukturu“. 

Tea Štimac obrazložila je četvrtu točku dnevnog reda.   

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje četvrte točke 

dnevnog reda. 

 

Sa 6 (šest) glasova ZA (Valentin Crljenko, Dario Colnar, Vanja Katalinić, Slobodan Huš, 

Sabina Urbanc, Slavko Starčević) i 1 (jednim) SUZDRŽANIM glasom (Nataša Blažević 

Starčević) donosi se 

 

Odluka o suglasnosti za provedbu ulaganja „IZGRADNJA SPORTSKOG 

TERENA U SKLOPU SRC GMAJNA“ na području Općine Fužine unutar mjere 

7.4.1. LRS LAG Gorski kotar za provedbu operacije „7.4.1. „Ulaganja u 
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pokretanje, poboljšanje ili proširenje lokalnih temeljnih usluga za ruralno 

stanovništvo, uključujući slobodno vrijeme i kulturne aktivnosti te povezanu 

infrastrukturu“ 

 

Ad. 5.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o suglasnosti za 

provedbu ulaganja „REKONSTRUKCIJA I OPREMANJE PARKA „GORICA“ na području 

Općine Fužine unutar mjere 7.4.1. LRS LAG Gorski kotar za provedbu operacije „7.4.1. 

„Ulaganja u pokretanje, poboljšanje ili proširenje lokalnih temeljnih usluga za ruralno 

stanovništvo, uključujući slobodno vrijeme i kulturne aktivnosti te povezanu infrastrukturu“ 

Tea Štimac obrazložila je petu točku dnevnog reda.   

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje pete točke 

dnevnog reda. 

  

Sa 6 (šest) glasova ZA (Valentin Crljenko, Dario Colnar, Vanja Katalinić, Slobodan Huš, 

Sabina Urbanc, Slavko Starčević) i 1 (jednim) SUZDRŽANIM glasom (Nataša Blažević 

Starčević) donose se 

 

Odluka o suglasnosti za provedbu ulaganja „REKONSTRUKCIJA I 

OPREMANJE PARKA „GORICA“ na području Općine Fužine unutar mjere 

7.4.1. LRS LAG Gorski kotar za provedbu operacije „7.4.1. „Ulaganja u 

pokretanje, poboljšanje ili proširenje lokalnih temeljnih usluga za ruralno 

stanovništvo, uključujući slobodno vrijeme i kulturne aktivnosti te povezanu 

infrastrukturu“ 

Ad. 6.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o sklapanju Ugovora o 

obavljanju usluge razvoja software-a za 2023. godinu. 

Helena Pavić obrazložila je šestu točku dnevnog reda.   

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje šeste točke 

dnevnog reda. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Dario Colnar, Vanja Katalinić, Nataša Blažević 

Starčević, Slobodan Huš, Sabina Urbanc, Slavko Starčević) donosi se 

 

Odluka o sklapanju Ugovora o obavljanju usluge razvoja software-a za 2023. 

godinu 

Ad. 7.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o 

komunalnim djelatnostima na području Općine Fužine. 

Helena Pavić obrazložila je sedmu točku dnevnog reda.   

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu se javio Slobodan Huš, a odgovor na pitanje dao je David Bregovac. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje sedme točke 

dnevnog reda. 
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Sa 7 (sedam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Dario Colnar, Vanja Katalinić, Nataša Blažević 

Starčević, Slobodan Huš, Sabina Urbanc, Slavko Starčević) donosi se 

 

Odluka o izmjenama Odluke o komunalnim djelatnostima na području Općine 

Fužine 

Ad. 8.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o utvrđivanju lokacija 

za kupanje i trajanje kupališne sezone u 2023. godini. 

Helena Pavić obrazložila je osmu točku dnevnog reda.   

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje osme točke 

dnevnog reda. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Dario Colnar, Vanja Katalinić, Nataša Blažević 

Starčević, Slobodan Huš, Sabina Urbanc, Slavko Starčević) donosi se 

 

Odluka o utvrđivanju lokacija za kupanje i trajanje kupališne sezone u 2023. 

godini 

Ad. 9.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o imenovanju Šetališta 

Kreše Golika. 

Emi Bolf Randelj obrazložila je devetu točku dnevnog reda.   

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje devete točke 

dnevnog reda. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Dario Colnar, Vanja Katalinić, Nataša Blažević 

Starčević, Slobodan Huš, Sabina Urbanc, Slavko Starčević) donosi se 

 

Odluka o imenovanju Šetališta Kreše Golika 

 

Ad. 10.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o davanju prethodne 

suglasnosti na Odluku o postupku i mjerilima upisa u Dječji vrtić „Snježna pahulja” za 

pedagošku 2023./2024. godinu. 

Helena Pavić obrazložila je desetu točku dnevnog reda.   

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje desete točke 

dnevnog reda. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Dario Colnar, Vanja Katalinić, Nataša Blažević 

Starčević, Slobodan Huš, Sabina Urbanc, Slavko Starčević) donosi se 

 

Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o postupku i mjerilima upisa u 

Dječji vrtić „Snježna pahulja” za pedagošku 2023./2024. godinu 
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Ad. 11.: Vijećnička pitanja 

 

Predsjednik Valentin Crljenko poziva vijećnike da upute vijećnička pitanja. 

 

1. Nataša Blažević Starčević: …“Prije petnaest dana u Liču je obavljen postupak 

registracije traktora na što su ljudi negodovali zbog toga što se cijeli postupak 

obavljao na otvorenom ispred Doma kulture. Administrativni dio registracije se 

također obavljao na otvorenom za kojeg bi mi bilo logičnije da se obavlja u 

zatvorenom prostoru. Imam konkretno pitanje za Općinskog načelnika, a isto mi je 

uputio jedan sumještanin: Jeste li zabranili održavanje registracije traktora u 

Domu kulture Lič?“…  

- David Bregovac: ...”Nisam znao da se ondje nešto održava niti smo dobili 

Zahtjev za korištenje prostora i Zahtjev za korištenje javne površine. Svakom 

poslovnom subjektu naplaćuje se korištenje javne površine. Njima se nije ništa 

naplatilo i ondje su bili bespravno. S obzirom da nisam znao za održavanje 

registracije isto nisam mogao niti zabraniti. Nije mi jasno što se desilo jer se 

registracija taktora do sada uvijek obavljala pri Komunalno-trgovačkom društvu 

Fužine d.o.o. Ondje smo uvijek besplatno osigurali prostor, ured i sve ostalo što 

im je bilo potrebno. Ne znam da li je Jedinstveni upravni odjel dobio informaciju o 

održavanju registracije traktora?”... 

- Helena Pavić: ...”Ovu informaciju zaprimili smo putem elektroničke pošte 24. 

travnja 2023. godine od strane tvrtke iz Ogulina da će se 13. svibnja 2023. godine 

održati registracija traktora. Spomenuto smo proslijedili Komunalno-trgovačkom 

društvu Fužine d.o.o., a informaciju o registraciji za dan 22. travnja 2023. godine 

nismo zaprimili.”... 

- Slavko Starčević: ...”Prije petnaest dana g. Salijević Emil me pitao da li mu 

mogu dati jedan stol, stolicu i produžni kabel. Spomenuto sam mu pripremio na 

parkiralištu ispred Doma kulture. Gospodin Salijević zna kakva je procedura 

vezana uz korištenje prostora, da se mora podnijeti zahtjev i tko mora odobriti 

korištenje Doma kulture. Očito je da je ova registacija bila organizirana „na svoju 

ruku”.”... 

- David Bregovac: ...”Jedinstveni upravni odjel nije zaprimio odgovarajući 

zahtjev. Da budem iskren, razmislio bih da li bi dozvolio korištenje Doma kulture s 

obzirom da je ondje vrlo skupa oprema za potrebe kino projekcija. Smatram da bi 

Poslovna zona Lič bila bolja opcija za održavanje registracije traktora s obzirom 

da se u centru mjesta okuplja veliki broj traktora. Činjenica je da nisam zabranio 

registraciju traktora.  

 

2. Slavko Starčević: ...”Odustajem od pitanja.”... 

 

3. Slavko Starčević: ...”Krenule su priče među mještanima da se navodno gđa. 

Dubravka Šeremet mora iseliti iz prostora u kojem trenutno posluje. Zanima me da 

li je Općina nešto poduzela po tom pitanju i da li se nešto može napraviti da ne 

izgubimo ljekarnu? 

- David Bregovac: ...”Nažalost ovo je istina. Ljekarna gđe. Dubravke Šeremet 

nalazi se u vlasništvu Ljekarne Jadran koja je u vlasništvu Primorsko-goranske 

županije. S obzirom da zgrada nije primjerena traže od gđe. Dubravke Šeremet 

uređenje zgrade. Zgrada se uredila samo na gornjem katu i to za potrebe Hitne 

službe. Gospođa Šeremet odlučila je da više neće raditi u tom prostoru te se 

obratila Općini za pomoć. Mi traženu kvadraturu (minimalno 80 m²) poslovnog 
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prosotra u centru mjesta Fužine nemamo. Poslovni prostor za iznajmljivanje 

tražila je i kod privatnih ljudi međutim ništa nije zadovoljavalo zakonske uvjete. 

Stoga smo joj ponudili prostor tzv. „Stare pekare”. Problem nam stvara 

procedura koja mora biti zabovoljena. Općina Fužine mora zaprimiti Pismo 

namjere, nakon toga se raspisuje Javni natječaj, moramo promijeniti Odluku o 

zakupu poslovnog prostora s obzirom da ima mnogo ulaganja u prostor. To je 

jedino što smo trenutno mogli napraviti znajući da ovo možda nije najbolje 

rješenje. Također, napomenuo sam direktoru Komunalno-trgovačkog društva 

Fužine d.o.o. da se stanica za kombi prijevoz napravi i ispred ljekarne, na taj 

način mještanima bi se olakšao odlazak u ljekarnu. Već sam bio spomenuo 

činjenicu da Županija ne ulaže u svoje prostore. Od Županije sam zahjtevao da 

uredi prostor ambulante (promijene prozore, asfaltiraju, betoniraju, zalijepe 

pločice), ali oni nisu napravili ništa. Bitno je da ljekarnu ne izgubimo i potruditi 

ćemo se gđi. Šeremet pomoći u okviru naših mogućnosti.   

            

4. Slobodan Huš: ...”Prije godinu dana postavili smo vijećničko pitanje kako 

napreduje postavljanje bukobrana na području Vrata i Belog Sela? Možete li nam 

reći da li će ovaj problem biti ubrzo riješen? 

               - David Bregovac: ...”Više puta smo pisali predsjedniku Uprave Hrvatskih 

autocesta d.o.o. gospodinu Huzjanu te od njega dobili odgovor da će bukobrane 

postaviti kada im financijske mogućnosti to budu dozvolile. Uspjeli smo dogovoriti 

realizaciju izgradnje Obilaznice Fužine, a trenutno smo premala Općina da bi nam 

omogućili i postavljanje bukobrana. Biti ćemo uporni i dalje.”... 

               - Valentin Crljenko: ...”Po informacijama koje imam postoji plan za postavljanje 

bukobrana za cijelu Hrvatsku. Za područje Vrata je odrađeno dosta toga 

(projektiranje, građevinske dozvole). Međutim, za realizaciju se čekaju Fondovi. 

Nadajmo se da će se u dogledno vrijeme početi rješavati ovaj problem. Spomenuti 

ću da su Hrvatske autoceste d.o.o. osnovale poseban odjel koji će se baviti zaštitom 

okoliša, ali trenutno imamo velika ulaganja s obzirom da će doći do ukidanja 

naplata.  

 

Nakon završenih rasprava Predsjednik Valentin Crljenko zaključuje sjednicu Općinskog 

vijeća Općine Fužine u 16:53 sati. 

 

 

         Zapisničarka                                                                         Predsjednik Općinskog vijeća 

      

  Emi Bolf Randelj, v.r.                                                                       Valentin Crljenko, v.r. 

 

 

 

 


